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Abstract (en)
The cupboard is intended to be fitted into a piece of furniture (M) forming a modular equipment element. It comprises at least one hinge such that,
in the closed position, the vertical edge (aa) of the door (m) of the piece of furniture (M) can be contiguous with the adjacent edge of the door (m2)
of the adjacent piece of furniture (M2) and, in the open position, the outer (mb) and inner (ma) planes of the door are respectively aligned with the
outer (Mb) and inner (Ma) planes of the wall on which the door is articulated, without the front edge of the door of the piece of furniture projecting,
during handling, beyond the plane defined by the outer face of the wall. The articulation elements of the hinge never project beyond the planes
defined by the inner faces (ma, Ma) of the door and of the wall. The hinge is of the rotational and translational type. <IMAGE>

Abstract (fr)
Armoire destinée à être encastrée dans un meuble (M) formant un élément d'équipement modulaire. Elle comporte au moins une charnière telle
que, en position fermée, le bord (aa) vertical de la porte (m) du meuble (M) puisse être jointif avec le bord adjacent de la porte (m2) du meuble (M2)
voisin et qu'en position ouverte, les plans extérieur (mb et intérieur (ma) de la porte soient respectivement alignés avec les plans extérieur (Mb) et
intérieur (Ma de la paroi sur laquelle la porte est articulée, sans que l'arrête antérieure de la porte du meuble ne déborde, en cours de manipulation,
le plan déterminé par la face extérieure de la dite paroi. Les éléments d'articulation de la charnière ne débordent jamais les plans déterminés par les
faces intérieures (ma, Ma) de la porte et de la paroi. La charnière est du type à rotation-translation.
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